FORM 32 (Section 97.51 of the
Property Assessment
and Taxation Aci)
CLAIM OF TAX PAYMENT LIEN

of
(name of claimant) (address of claimant)

claims a tax payment lien under the Property Assessment and Taxation Act against the taxable property described

below for the payment of the arrears of property taxes and collection expenses paid to

(name of taxing authority)
on 20

The amount paid is the sum of $
The following is the description of the taxable property against which the claim is applicable:

(here set out the complete legal description of the estate or interest in the taxable property against which the lien is
to be registered)

Dated at this day of 20

(name, signature and position of the
officer authorized to act on behalf
of taxing authority)



FORMULE 32 (article 97.51 de la
Loi sur l’évaluation
et I'impot fonciers)
REVENDICATION DE PRIVILEGE POUR
PAIEMENT DE L IMPOT FONCIER

(nom de I’auteur de la revendication) (adresse de I’auteur de la revendication)
revendique, en vertu de la Loi sur [’évaluation et I’'impét fonciers, un privilége pour paiement de 1’imp6t foncier sur
la propriété imposable décrite ci-dessous pour le paiement d’arriérés d’impdt foncier et de frais de perception a

Le montant payé estde ........ocoeevevrrrennnns S
Description de la propriété imposable qui doit étre grevée du privilége :

(donner ici la désignation officielle compléte du domaine ou de 1’intérét sur lequel existe un privilege sur la
propriété imposable aux fins d’enregistrement)

(nom, signature et poste du
fonctionnaire autorisé a agir
au nom de I’administration fiscale)





